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Onsdag d. 10-5-2023 kl. 19.00-21.00 med følgende dagsorden: 

 

Deltagere Anne, Robina, Lena, Birgit, Mogens, Lone, Bent, Arne 

Ordstyrer Robina 

Afbud Simab, Morten 

Referent Lena 

Frugt. Robina 

 

1. 

 

Endelig godkendelse af dagsorden.   

• OK 

 

 

2. 

 

Godkendelse af referat. 

• OK 

 

 

3. 

 

Lokal inspektør. (20 min.) 

 

• Budget/Økonomi 

o Økonomien viser 5,3% under. Afventer nye tal fra 

forvaltningen. 

 

• Klapsæder 

o Grundet forsinkelse er klapsæderne bestilt hos en 

anden leverandør. Prisen er den samme. 

 

• Vejbump 

o Der er monteret 2 bump ved hver blok. Der er bestilt 

2 bump mere, så der i alt bliver 3 ved hver blok. 

Leveringstid er ukendt. 

 

• Affaldsstationer 

o Har fået et tilbud fra brolægger på 155.000 kr. Der 

kommer endnu et tilbud indenfor den næste uge. 

 
 

• Lamper 

o Flytning af lamper bliver 10.000 kr. pr. stk.  men det er 

et skøn fra Arne. Skal have fat i ENCO. 
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• Fræsning 

o Er afsluttet langs Egevolden. Vi skal have plantet 

noget grønt. 

 

• Status asfalt og carporte/garager 

o Asfalt - Der skal laves nogle reparationer. 

o Carporte/garager – Det har stået stille i næsten 3 

uger. De kommer igen fra Mandag d. 15 Maj og 

forventer at blive helt færdige i uge 22. 

 

• Medarbejder 

o Der er startet en ny medarbejder i driften pr. 3 Maj. 

Han hedder Jan. 

 

• Døre 

o 1 års syn af hoveddøre. Man kan skrive alt på 

mangellisten, som man har modtaget i postkassen. 

 

 

4. 

 

Varmemester - syg 

 

 

5.  

 

Formanden 

 

• Bump – brandvejen – Se foroven. 

• Affaldsstationer – status fra kommunen – Se foroven. 

• Klapsæder – Se foroven. 

 

6. Bestyrelsesmail - gennemgang 

 

• 3 Mails fra beboerne, som bliver behandlet. 

 

 

• Mail fra beboer om adgang til den store græsplæne/fodboldbane. 

Driften kan fortælle, at der er lavet en bredere indgang fra grillpladsen. 

 
 

• Mail fra beboer ang. City Parkering der kører for stærkt. Vi skal have 

talt med ledelsen igen. 

 

• Mail fra beboer om flere rum til cykler. Morten er syg, så vi afventer 

hans svar. 
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Der blev også bedt om flere borde/bænke sæt samt læhegn, men da 
dette blev stemt ned til afdelingsmødet i november 2022, kan dette først 
tages op igen til næste afdelingsmøde til november 2023. 

 

 

7.  Evt. 

 

• Hjertestarter 

o Hjerteløbere skal selv tilmelde sig. 

 

 

Kommende møder 

 

Afdelingstjek + bm 14/6-2023, 9/8-2023, 13/9-2023, 11/10-2023, 1/11 

2023, AFDELINGSMØDE 8 /11-2023, 13/12-2023 

 


